
 

 

 

Woonachtig in Nijmegen heb ik mijn sporen in Brabant verdiend. Al lang 

vóór mijn aantreden als griffier van Provinciale Staten in 2016 zijn 

belangrijke drijfveren voor mijn handelen het echte contact tussen 

samenleving en overheid en daaraan samen werken. Die samenwerking 

zoek ik actief op; binnen de Kring van Statengriffiers en in de kring waarin 

ik Raadsgriffiers spreek. Zeker ook geniet ik van de samenwerking binnen 

de Commissie Openbaar Bestuur, waarin ik sinds 2019 actief ben. Als lid 

van die commissie heb ik de Vereniging voor een stukje ontdekt. Ik zie 

een vereniging die, dankzij de inspanningen van velen, duidelijk op de 

kaart staat. Tegelijkertijd blijven de uitdagingen groot. Hoe bouwen we 

verder aan een vereniging waar voor eenieder wat te halen valt? Hoe 

kunnen we leden stimuleren te brengen? Want onze beroepsgroep heeft 

een belangrijke rol in het functioneren van de democratie. We maken elkaar sterker door elkaar te 

ontmoeten, samen zaken aan de orde te stellen en op te pakken. Iedereen kan daaraan bijdragen. Hoe 

kunnen we bevorderen dat dat praktisch gezien ook mogelijk is? Kunnen buiten spelen is verrijkend 

voor de ontwikkeling van de democratie, maar ook voor ieders persoonlijke ontwikkeling.  

 

In mijn werk en nevenactiviteiten heb ik ruime ervaring opgebouwd met het stimuleren van 

samenwerking en in beweging krijgen van mensen. ‘De wereld om je heen verandert, wat doet dat met 

jou en wat vraagt dat van ons?’ is een gesprek dat ik actief opzoek en stimuleer. Een gesprek dat ik nu 

graag namens en in onze vereniging aanga. Ik heb hierover met veel plezier mogen sparren met de 

leden van de selectiecommissie. Het is voor mij enorm eervol verkiesbaar te zijn als de nieuwe 

voorzitter. Met onze leden ga ik graag op ontdekkingsreis, met de ambitie elkaar te stimuleren en uit te 

dagen bij te dragen aan het functioneren van de democratie en het verstevigen van de positie van de 

griffier binnen het Openbaar Bestuur. Ik kijk zeer uit naar ons aankomende congres en de mooie 

ontmoetingen die er verder in het verschiet liggen. Thuis heb ik er, met mijn echtgenoot David en onze 

twee kinderen al enthousiast over gesproken. En uiteraard ook met ‘mijn’ Provinciale Staten.  

 

Hartelijke groet en tot ziens! 

 

Kirsten  
 


